



Women in Leadership Gala November 1, 2025 Delta Saint John Hotel

Format: All are welcome to attend the Women in Leadership Gala on November 1, 2025. Registration starts at 4:30 pm and the Gala starts at 5:30 pm. There will be a buffet dinner; a guest speaker, cash bar, prizes to draw, and the 2025 recipient of the Woman in Leadership award will be announced.

Tickets: Tickets are \$100 for New Brunswick Federation of Labour (NBFL) affiliates. Tickets for non-affiliates are \$150.

You can reserve your spot by either sending an e-transfer to jody@fednb.ca or by mailing a cheque to the NBFL office at: 281 E Collishaw Street Moncton (NB) E1C 9R1. Please provide a list of the names of people you are registering as well as the name of the organization they will be representing (for example: Jane Doe attending on behalf of ATU 1182 or John Doe attending on behalf of the Edmundston and District Labour Council).

For additional information, you can contact the NBFL office at (506) 857-2125.

Accommodations: Rooms have been blocked off at the Delta Saint John Hotel until **October 1, 2025** at the rate of \$169 before taxes. Please call the hotel directly at 1(888) 236-2427 to book your room. You can also book by contacting Mandy Currell, the Reservation Supervisor at mandy.currell@deltasaintjohn.com.

Gala des Femmes en Leadership Le 1 novembre 2025 Hôtel Delta Saint John

Format : Tous sont invités à assister au gala du 1 novembre 2025. L'inscription débutera à 16 h 30 et la cérémonie officielle débutera à 17 h 30. L'événement comprendra un souper buffet, un bar payant, une conférencière invitée, des tirages au sort, et nous y annoncerons la lauréate du Prix des femmes en leadership de 2025.

Billets : Les billets en prévente pour les affiliés de la Fédération des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick (FTTNB) sont de 100 \$. Les billets pour les non-affiliés coûtent 150 \$.

Vous pouvez réserver votre place en envoyant un virement électronique à jody@fednb.ca ou en envoyant un chèque au bureau de la FTTNB à l'adresse suivante : 281 E, rue Collishaw Moncton (N.-B.) E1C 9R1. Veuillez fournir une liste des noms des personnes que vous inscrivez ainsi que le nom de l'organisation qu'elles représentent (par exemple : Jane Doe participant au nom de SUT 1182 ou John Doe participant au nom du Conseil du travail d'Edmundston et du district).

Pour plus d'informations, communiquez avec le bureau de la FTTNB au (506) 857-2125.

Hébergement : Des chambres ont été réservées à l'hôtel Delta Saint-Jean jusqu'au **1 octobre 2025** au tarif de 169 \$ avant taxes. Veuillez appeler l'hôtel directement au pour réserver votre chambre au 1 (888) 236-2427. Vous pouvez aussi réserver en contactant Mandy Currell, la superviseuse des réservations, au mandy.currell@deltasaintjohn.com.



WOMEN`S COMMITTEE / COMITÉ DE LA CONDITION FÉMININE

Women in Leadership Award

A nominee will be chosen in conjunction with the 2025 Women in Leadership Gala.

The deadline for nominations shall be October 16, 2025. Those submitting nominations must provide adequate information about the nominee and how she meets the criteria for this award.

The Sister selected for the Women in Leadership award will receive a keeper plaque and her name will be engraved on the Women in Leadership shield retained in the New Brunswick Federation of Labour (NBFL) office.

Terms of Reference

The Women in Leadership Award provides official recognition to a deserving Sister, affiliated to the NBFL, who is currently serving the trade union movement in a leadership role, with distinction and in doing so, is making a significant and lasting contribution to the promotion of the principles and policies of her Union, her local, the NBFL, CLC or district labour councils and, to the advancement of the economic and social welfare of workers in New Brunswick.

Nominations may come from any labour organization or a district labour council affiliated to the NBFL. The Selection committee shall be the members of the NBFL Women`s Committee.

The successful nominee and their family will be invited to the Women in Leadership Gala for the presentation. Expenses incurred in travelling within the province for the presentation will be covered for the recipient, her partner and her children.

Prix des femmes en leadership

Une candidate sera choisie conjointement avec le Gala des femmes en leadership de 2025.

La date limite de mise en candidature sera 16 octobre, 2025. Ceux et celles soumettant une candidature devront fournir suffisamment d'information à l'égard de la candidate en plus de décrire pourquoi cette dernière répond aux critères du prix.

La consœur retenue pour le prix des femmes en leadership recevront une plaque souvenir ; son nom seront également gravés sur la plaque officielle des femmes en leadership conservée au bureau de la Fédération des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick (FTTNB).

Mandat

Le prix des femmes en leadership offre une reconnaissance officielle à une consœur méritante, affiliée à la FTTNB, qui participe présentement avec distinction au mouvement syndical dans le cadre d'un rôle de direction, apportant ainsi une contribution importante et durable envers la promotion des principes et des politiques de son syndicat, de sa section locale, de la FTTNB, du CTC ou des conseils du travail régionaux et envers l'avancement du bien-être économique et social des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick.

Les mises en candidature peuvent être soumises par toute organisation syndicale ou tout conseil du travail régional affilié à la FTTNB. Le Comité de sélection sera composé des membres du Comité de la condition féminine de la FTTNB.

La candidate retenues et leur famille seront invitées à assister au Gala des femmes en leadership pour la présentation du prix. Les dépenses engagées lors du déplacement dans la province en raison de la présentation seront payées pour la récipiendaire, son ou sa partenaire et ses enfants.

WOMEN IN LEADERSHIP AWARD

Awarded by
The New Brunswick Federation of Labour

The Women in Leadership Award provides official recognition to a deserving Sister, affiliated to the New Brunswick Federation of Labour (NBFL), who is currently serving the trade union movement in a leadership role, with distinction and in doing so, is making a significant and lasting contribution to the promotion of the principles and policies of her Union, her local, the NBFL, CLC or district labour councils and, to the advancement of the economic and social welfare of workers in New Brunswick.

The Sister selected for the Women in Leadership award will be recognized during the November 1 Women in Leadership Gala. She will receive a keeper plaque and her name will be engraved on the Women in Leadership shield retained in the NBFL office.



NOMINATION FORM

Name of individual being nominated: _____

Union affiliation of nominee (union and local / labour council): _____

Nominee’s Address: _____

Phone number: _____ Email address: _____

Describe how the nominee’s leadership and activism has made a significant and lasting contribution to the promotion of the principles and policies of her union, her local, the NBFL, the CLC or her district labour council:

Name of union local or labour council nominating this individual: _____

Contact person for nominator: _____ Phone number: _____

Email address: _____

Signature: _____ Date: _____



Award Eligibility:

- ✓ Nominations accepted from union locals and labour councils affiliated to the NBFL;
- ✓ Nominee must be an individual, a member of an affiliated union local, who has not previously received this award;
- ✓ Nominee is currently serving the trade union movement in a leadership role, with distinction;
- ✓ Nominee is making a significant and lasting contribution to the promotion of the principles and policies of her union, labour council, the NBFL and/or the CLC;
- ✓ Nominee has contributed to the advancement of the economic and social welfare of workers in the province.

Nomination Process:

1. Nominations should be sent to the NBFL office either by email at: **info@fednb.ca** or by mail at: **281 E Collishaw Street Moncton (N.-B.) E1C 9R1;**
2. Nomination must be endorsed by the leadership of the union local or labour council making the nomination; **Nominations must be received at the NBFL office no later than October 16, 2025.** Late nominations will not be considered.

PRIX DES FEMMES EN LEADERSHIP

Décerné par

La Fédération des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick

Le prix des femmes en leadership offre une reconnaissance officielle à une consœur méritante, affiliée à la FTTNB, qui participe présentement avec distinction au mouvement syndical dans le cadre d'un rôle de direction, apportant ainsi une contribution importante et durable envers la promotion des principes et des politiques de son syndicat, de sa section locale, de la FTTNB, du CTC ou des conseils du travail régionaux et envers l'avancement du bien-être économique et social des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick.

La consœur sélectionnée pour le Prix des Femmes en Leadership sera reconnue lors du Gala Femmes en Leadership du 1 novembre. Elle recevra une plaque souvenir et son nom sera gravé sur la plaque officielle des femmes en leadership conservé au bureau de la FTTNB.



FORMULAIRE DE MISE EN CANDIDATURE

Nom de la candidate : _____

Affiliation syndicale de la candidate (syndicat et section locale) : _____

Adresse de la candidate : _____

Numéro de téléphone : _____ Courriel : _____

Décrire comment les capacités de leadership et d'activisme de la candidate apportant une contribution importante et durable envers la promotion des principes et des politiques de son syndicat, de sa section locale, de la FTTNB, du CTC ou des conseils du travail régionaux :

Nom de la section locale ou du conseil du travail proposant la candidate : _____

Personne-ressource qui propose la mise en candidature : _____

Numéro de téléphone : _____

Courriel : _____

Signature : _____ Date : _____



Critères d'admissibilité au prix :

- ✓ Les mises en candidature seront acceptées des sections locales et des conseils du travail affiliés à la FTTNB ;
- ✓ La candidate doit être un individu, soit membre d'une section locale affiliée, n'ayant pas reçu le prix auparavant ;
- ✓ La candidate participe présentement avec distinction au mouvement syndical dans le cadre d'un rôle de direction ;
- ✓ La candidate apporte une contribution importante et durable envers la promotion des principes et des politiques de son syndicat, de sa section locale, de la FTTNB, du CTC ou des conseils du travail régionaux ;
- ✓ La candidate contribue envers l'avancement du bien-être économique et social des travailleurs et travailleuses du Nouveau-Brunswick.

Processus de mise en candidature :

- ✓ Envoyer les mises en candidature au bureau de la FTTNB par courriel à l'adresse info@fednb.ca ou par la poste à l'adresse : **281 E, rue Collishaw Moncton (N.-B.) E1C 9R1** ;
- ✓ Les mises en candidature doivent être approuvées par la direction de la section locale ou du conseil du travail proposant ladite mise en candidature ;
- ✓ **Les mises en candidature doivent être reçues au bureau de la FTTNB au plus tard le 16 octobre 2025.** Toute mise en candidature reçue après cette date ne sera pas considérée.